
Cassà vol passar el crèdit de 2 milions a un banc 
 
L'Ajuntament es vol acollir a la possibilitat de su brogar a una entitat bancària el crèdit 
ICO del pla de proveïdors que va impulsar l'Estat e l 2012 
 
31/10/14 02:00  - Cassà de la Selva - Joan Trillas  
  
L'Ajuntament de Cassà de la Selva demanarà a l'Estat acollir-se a la via de subrogar a una 
entitat bancària el crèdit ICO de 2 milions d'euros a deu anys que se'ls va concedir en acollir-se 
al pla de pagament de proveïdors, el 2012. Segons l'alcalde, Enric Bagué, aquesta possibilitat 
és molt avantatjosa, perquè permetrà estalviar uns 45.000 euros anuals. Bagué va explicar que 
no hi ha d'haver problemes perquè una entitat bancària –en aquest cas hi ha el Banc Sabadell 
interessat– es quedi amb aquest crèdit: “Hem estat molt curosos amb el pla d'ajustament, que 
venia lligat a la concessió d'aquest crèdit a un interès del 5%. Pensem que reunim les 
condicions perquè ho acceptin”, destaca, afegint que ara l'interès serà del 2%. 
 
Un altre punt, del qual es va informar en el ple, és que la gestió directa de la piscina municipal 
es tancarà aquest exercici amb un dèficit d'uns 30.000 euros: “Aquesta és una dada important, 
perquè el dèficit anual havia arribat als 100.000 euros quan era de gestió privada.” 
 
 LA XIFRA  
45.000 euros 
s'estalviaria anualment l'Ajuntament amb la subrogació del crèdit a una entitat bancària. 
 
Congelació a les ordenances 
 
El ple ordinari d'ahir a la nit també va aprovar provisionalment les ordenances per al 2015. No 
hi ha grans canvis. La majoria de taxes i impostos es mantenen i no experimenten variacions. 
L'Impost de Béns Immobles (IBI), segurament el més controvertit arran de la revisió del 
cadastre que es va fer el 2010, es deixarà igual (0,73%) sobre la base de tots els immobles 
rústics i urbans. Aquest impost és la part més polèmica, perquè l'Estat obliga a un augment 
impositiu a aquells municipis que van fer la revisió del cadastre el 2010, i que a Cassà és del 
0,81%. Enric Bagué va explicar que des del seu punt de vista el més assenyat seria no esperar 
els deu anys i intentar demanar una revisió el 2016, perquè els preus del cadastre ara mateix 
“no tenen res a veure amb els de mercat”. 
 

 
El ple l'Ajuntament de Cassà de la Selva, a la sessió celebrada 'ahir a la nit Foto: JOAN 
TRILLAS. 
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